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Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun 

 

 

Zápis č. 2/2017 

ze zasedání komise pro prevenci kriminality, konaného dne 27. 4. 2017 

od 16 hodin ve velké zasedací místnosti, Husovo nám. 68, Beroun 

 

Přítomni 

Předsedkyně komise: Mgr. Markéta Jansová 

Místopředseda komise: Mgr. Jiří Sixta 

Členové komise: Mgr. Richard Černý, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Veronika Kučerová, Bc. Radka 

Redzinová, Alexandr Scherber, npor. Bc. Lucie Švestková 

Tajemnice: Mgr. Iva Ludvíková 

Omluveni: Ivan Havránek, host starosta města Mgr. Ivan Kůs 

 

Zapisovatel: Mgr. Iva Ludvíková 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Olga Chocová 

 

Program jednání: 
1. Zahájení 

2. Kontrola plnění usnesení komise 

3. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

4. Složení komise prevence kriminality 

5. Projekt Bezpečné město 

6. Informace k projektu Sportovní den 

7. Různé  

 

Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájila a dále řídila předsedkyně komise Markéta Jansová, přivítala nové členy 

komise Mgr. Veroniku Kučerovou, která pracuje v Magdaléně o.p.s. jako terénní pracovník  

a lektor primární prevence, a velitele městské policie Alexandra Scherbera. Zapisovatelkou 

určila Ivu Ludvíkovou a ověřovatelkou zápisu Olgu Chocovou. Navrhla program jednání, který 

byl schválen ve shora uvedeném znění.  

 

 

Usnesení: Komise pro prevenci kriminality schvaluje program jednání. 

Hlasování:    8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 

 

Kontrolu plnění usnesení komise provedla tajemnice komise. Z jednání komise 4. 1. 2017: 

Usnesení k bodu 4 – změny ve složení komise jsou schváleny radou města.  

Usnesení k bodu 5 – volnočasová stipendia na rok 2017 – bylo schváleno 11 finančních 

příspěvků, 10 smluv bylo uzavřeno. Smlouva nebyla dosud uzavřena s maminkou Vlastimila 

Cimlera, kterému bylo schváleno stipendium ve výši 1 440,- Kč na keramiku, 

organizovanou Domem dětí a mládeže. Ani po opakovaných informacích a výzvách  

ze strany odboru sociálních věcí dosud nezaplatila nutnou 10% spoluúčast, která by mimo 
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jiné měla doložit ochotu ke spolupráci. Byla odborem informována, že pokud tak neučiní 

do konkrétního data, bude její nespolupráce považována za ztrátu zájmu o stipendium  

na volnočasovou aktivitu. Ani na tuto výzvu maminka nereagovala. Jedenáctá smlouva tak 

nebude uzavřena. Tímto lze usnesení považovat za splněné.  

Usnesení k bodu 6 – Program prevence kriminality – Rada města Beroun schválila program 

prevence kriminality, spolupráci s městem Hořovice při realizaci projektu tábora, podání žádosti 

o dotaci ze státního rozpočtu na realizaci tábora pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných rodin 

ve výši 121 000,- Kč. Republikový výbor pro prevenci kriminality na svém jednání dne  

30. března 2017 schválil poskytnutí účelové dotace na tábor v plné výši. Odjezd na tábor 

bude posunut o jeden den s přihlédnutím k režimu, který ještě děti a rodiny na konci 

školního roku budou mít – místo původně plánovaného termínu 1. – 11. 7. 2017 bude tábor 

realizován 30. 6. – 10. 7. 2017.  

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 

 

 

K bodu 3 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

 

Tajemnice komise informovala o přijatých usneseních ZM a RM, týkajících se působnosti 

komise. 

Dne 11. 1. 2017 Rada města Beroun přijala následující usnesení: 

 č. 8/2017 - rada města vzala na vědomí zápis č. 1/2017 komise pro prevenci kriminality 

z jednání konaného dne 4. 1. 2017. 

 č. 9/2017 - rada města schválila/vzala na vědomí změny ve složení komise pro prevenci 

kriminality a pracovní skupiny graffiti. 

 č. 10/2017 - rada města schválila poskytnutí volnočasových stipendií zákonným zástupcům 

navrhovaných dětí a uzavření smluv o jejich poskytnutí 

 č. 11/2017 - rada města schválila program prevence kriminality na rok 2017, spolupráci 

s městem Hořovice na projektu tábora pro děti ze soci-kulturně znevýhodněných rodin  

a rovněž schválila podání žádosti o dotaci na tento projekt v rámci Programu prevence 

kriminality na rok 2017, včetně nutné spoluúčasti města. 

 č. 12/2017 - rada schválila program práce komise na rok 2017. 

Dne 22. 2. 2017 vzala rada města usnesením č. 74/2017 na vědomí informace o prevenci 

kriminality města Beroun v roce 2016, tyto informace vzalo na vědomí zastupitelstvo města 

usnesením č. 28/2017 dne 29. 3. 2017. 

 

Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 

 

 

K bodu 4  - Složení komise prevence kriminality 

 

Předsedkyně komise se vrátila k tématu složení komise, které by ráda doplnila o zástupce 

z oblasti školství, svůj záměr konzultovala i se starostou města Mgr. Ivanem Kůsem. Komise 

rady města jsou minimálně tříčlenné a maximálně desetičlenné. Je tedy prostor předložit radě 

města návrh na dalšího člena komise do maximálního počtu 10 členů. Byly předloženy dva 

návrhy, předsedkyně komise navržené kandidáty osloví s tím, zda by byli ochotni se do práce 

komise zapojit. 

 

Usnesení:  Komise pro prevenci kriminality pověřuje Markétu Jansovou, aby oslovila 

navržené kandidáty na členství v komisi pro prevenci kriminality a ověřila 

jejich možnosti a ochotu se do práce komise zapojit.  

Hlasování:    8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 5 - Projekt Bezpečné město 

Bohužel se v termínu jednání komise nemohly dostavit tisková mluvčí města ani tisková mluvčí 

policie. Tajemnice informovala členy komise o připravovaném projektu Bezpečné město. Jeho 

smyslem je zlepšení kvality života obyvatel města a zvýšení jejich pocitu bezpečí. Projekt vznikl  

na základě dlouholetých zkušeností, z nichž vyplývá, že do boje s kriminalitou je nutné zapojit  

všechny zainteresované subjekty. Jde o vytvoření podmínek pro co nejužší a nejefektivnější 

spolupráci mezi nimi. Výsledkem by mělo být další snížení míry i závažnosti trestné činnosti 

a účinnější vynakládání finančních či lidských zdrojů. Informace, o kterých tajemnice členy 

komise informovala, může veřejnost nacházet na internetových stránkách města Beroun 

v odrážce Bezpečné město. Členové komise doporučují stanovit cíle a priority, zaměřit se  

na slabá místa ve spolupráci jednotlivých složek.  

 

Usnesení:  Komise bere informace na vědomí a nabízí podporu koordinátorovi projektu 

Bezpečné město. 

Hlasování:    8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 6 - Informace k projektu Sportovní den 

Předsedkyně komise informovala o Sportovním dni, který je součástí programu prevence 

kriminality na rok 2017. Konat by se měl v centru města, zúčastní se ho Jan Kolář, který  

pro město realizuje kurzy sebeobrany Krav Maga a další oddíly, které se zabývají obranným 

bojovým uměním v preventivním duchu. Předsedkyně projekt a místo jeho konání konzultovala 

na schůzce se starostou města. Otevřela se diskuze nad přesným termínem a časem konání. 

Tajemnice poznamenala, že je naplánována porada ředitelů/ek základních a mateřských škol, kde 

by bylo vhodné připravované akce avizovat. Předsedkyně komise nabídla, že připraví formulaci 

informace pro ředitele/ky, aby se mohli k termínu připravované akce vyjádřit.  

 

Usnesení:  Komise pro prevenci kriminality pověřuje předsedkyni Markétu Jansovou, 

aby zpracovala formulaci informace ke Sportovnímu dni pro poradu 

ředitelů/ek mateřských a základních škol dne 5. 5. 2017. 
Hlasování:    8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 7 - Různé 

Členové komise společně s pozvánkou na jednání obdrželi informace a žádost o finanční 

podporu preventivní příručky Českého červeného kříže „Podivuhodná dobrodružství rodiny 

Vojtíškovy, aneb co všechno se může stát o prázdninách“. Tato příručka nezapadá do žádného 

z projektů, které komise připravila, a kterým by bylo možno brožuru jako takovou k zefektivnění 

preventivního působení podpořit a doplnit. Členové komise se, tak jako již na jednání 8. 2. 2016, 

shodli, že tuto brožuru ani obdobné preventivní tiskoviny, které nezapadají do projektů, 

připravených komisí prevence kriminality, finančně nepodpoří. 

Předsedkyně komise informovala o výtvarné soutěži Národní protidrogové centrály „Správným 

směrem“. Může být inspirací pro další projekt komise. Pí Kučerová připomněla zásadu efektivní 

prevence, nutnost spojení s diskuzní částí. 

Velitel městské policie informovat o přípravě měření rychlosti městskou policií, a to za účelem 

zvýšení bezpečnosti především na místech v blízkosti přechodů, škol apod. Podařilo se opět najít 

vhodné kandidáty na asistenty prevence kriminality – muž se již do práce na městské policii 

zapojil, žena nastupuje k 1. 5. 2017. 

Tajemnice informovala o kurzech sebeobrany – začal kurz pro seniory. Pracovnice odboru 

sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ již kurz absolvovaly.  

Tajemnice komise dále informovala o přípravě Dne bezpečí, který proběhne 9. 6. 2017. 
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Tajemnice informovala o přípravě výběrového řízení na odstraňování graffiti, které by mělo 

zahrnovat i péči o uvažovanou legální plochu.  

 

Komise se s ohledem k uzávěrce termínu pro příjem žádostí na Stipendia na volnočasové aktivity 

shodla na termínu další komise v úterý 20. června 2017 od 16 hodin. 

 

Usnesení:    Komise pro prevenci kriminality brožuru „Podivuhodná dobrodružství 

rodiny Vojtíškovy, aneb co všechno se může stát o prázdninách“ ani obdobné 

preventivní tiskoviny, které nezapadají do preventivních aktivit komise pro 

prevenci kriminality,  finančně nepodpoří. 

Hlasování:    8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

 

 

 

 

Po vyčerpání programu předsedkyně komise ukončila její jednání v 18.10 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Iva Ludvíková 

 

 

 

 

 

Ověřila: Mgr. Olga Chocová 

 

 

 

 

 

Předsedkyně komise: Mgr. Markéta Jansová 

 

 

 


